
20 september 2019

Aan de gemeente Heerenveen

Geachte Wethouder en raadsleden,

Al enige tijd is een werkgroep bezig met de verkeersveiligheid rondom De Spil in de wijk 
Skoatterwâld. In deze werkgroep zitten leerkrachten van OBS Slingertouw en CBS De Burcht,  
verkeersouders van de scholen, gemeente Heerenveen, politie en Veilig Verkeer Nederland. 
Zoals u wellicht weet is de wijk Skoatterwâld nog steeds in ontwikkeling. Elke dag gaan er in 
totaal rond de 1000 kinderen naar De Spil (scholen en Kinderwoud). Afgelopen tijd is er een 
enquête onder alle ouders van de scholen gehouden en daarnaast is er een brainstorm avond 
geweest met ouders en participanten van De Spil. Er is een verkeersplan gemaakt, dat met alle 
ouders besproken wordt, waarin vooral ingegaan wordt op het gedrag van de ouders. Daarnaast 
zijn daarin afspraken opgenomen, waar we ook vooral de kinderen bij gaan betrekken. Als 
werkgroep willen wij graag een aantal aanbevelingen aangeven om de verkeersveiligheid voor 
onze kinderen te vergroten in deze wijk. De volgende aanbevelingen zouden wij graag zo snel 
mogelijk gerealiseerd willen hebben:

- Ondanks dat de wijk in ontwikkeling is, zouden wij graag zien dat het fietspad tussen de 
Anna Giezenweg en de Marga Klompweg nu al wordt doorgetrokken en dat er 
halverwege een fietsbrug komt naar de Spil. 

- Het fietspad aangeduid wordt als voorrangsfietspad. 
- Er veilige oversteekplaatsen worden gerealiseerd op de Oranje Nassaulaan en de 

Domela Nieuwenhuisweg.
- Op de vele invalidenparkeerplaatsen rond De Spil een onderbord wordt gehangen met 

daarop : toegestaan tussen 08.00-09.00 uur.



Bovenstaande aanbevelingen komen voort uit het feit dat fietsers op de beide drukke 
uitvalswegen in de ochtendspits niet veilig kunnen oversteken. Daarnaast is ons vanuit de 
gemeente medegedeeld dat er geen parkeerplaatsen bij kunnen komen, maar er zijn wel veel 
invalidenparkeerplaatsen die tussen 08.00 en 09.00 uur nagenoeg niet gebruikt worden. 

Bij onze overleggen zijn ook dhr. Gerrits en Cuperus van de afdeling verkeer van de gemeente 
betrokken geweest. Zij hebben aangegeven wat uiteindelijk de bedoeling is met betrekking tot 
de infrastructuur rond De Spil. Toch richten wij ons nu tot u om bovengenoemde aanbevelingen 
op korte termijn te laten realiseren in plaats van dat het nog enige jaren duurt voordat 
bepaalde zaken aangelegd zijn. Bijgevoegd treft u het verkeersplan aan en hopende op een 
reactie van u kant.

Met vriendelijke groeten,

GEANONIMISEERD (verkeersouder CBS De Burcht)

Namens de werkgroep

OBS Slingertouw

CBS De Burcht

VVN Nederland


